
 

 

Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch 

          ‘s-Hertogenbosch, 28 oktober 2016   

Schriftelijke vragen m.b.t.  

Een	  warm	  welkom	  voor	  de	  otters!	  

 
Geacht	  college,	  
	  
De	  otter	  hoort	  thuis	  in	  ons	  waterrijke	  Nederlandse	  landschap.	  Sinds	  een	  aantal	  jaren	  zien	  we	  
de	  otter	  gelukkig	  vaker	  in	  ons	  land	  voorkomen.	  Schoon	  water	  en	  veiligheid	  (veel	  otters	  
worden	  op	  wegen	  doodgereden)	  zijn	  belangrijke	  voorwaarden	  voor	  de	  otter	  om	  zich	  te	  
vestigen.	  
	  
	  

	  
	  
Een	  gezonde	  otterpopulatie	  betekent	  dat	  er	  waardevolle	  moerasnatuur	  en	  een	  schone	  
waterhuishouding	  aanwezig	  is.	  De	  otter	  is	  al	  in	  de	  buurt	  van	  ’s-‐Hertogenbosch	  gesignaleerd.	  
Over	  een	  paar	  jaar	  kunnen	  we	  de	  otter	  in	  ’s-‐Hertogenbosch	  verwachten.	  	  
	  
GroenLinks	  wil	  de	  otter	  een	  warm	  welkom	  heten.	  	  
	  
Het	  programma	  natuurnetwerk	  ’s-‐Hertogenbosch,	  dat	  onderdeel	  uitmaakt	  van	  het	  bidbook	  
van	  de	  B5	  steden	  “Steden	  als	  schakels	  binnen	  Natuurnetwerk	  Brabant”,	  biedt	  hiervoor	  
mogelijkheden.	  Het	  Groen	  Ontwikkelfonds	  Brabant	  (GOB)	  kan	  hiervoor	  ingezet	  worden.	  
	  
	  
	  



GroenLinks	  heeft	  de	  volgende	  vragen:	  
	  

1. Is	  het	  college	  bereid	  om	  binnen	  het	  Groen	  Ontwikkelfonds	  Brabant	  (GOB)	  naar	  
mogelijkheden	  te	  zoeken	  om	  de	  otter	  in	  onze	  gemeente	  een	  warm	  welkom	  te	  heten?	  	  

2. Is	  het	  college	  bereid	  om	  tevens	  voor	  een	  veilige	  omgeving	  voor	  de	  otter	  te	  zorgen,	  
zoals	  het	  creëren	  van	  ottertunnels	  en	  het	  plaatsen	  van	  rasters	  langs	  de	  oevers?	  

3. Is	  het	  college	  bereid	  om	  samen	  te	  werken	  met	  partners,	  zoals	  Rijkswaterstaat,	  
Waterschappen,	  bedrijfsleven,	  om	  de	  komst	  van	  de	  otter	  mogelijk	  te	  maken?	  

4. Is	  het	  college	  bereid	  om	  de	  komst	  van	  de	  otter	  en	  de	  te	  nemen	  maatregelen	  uit	  te	  
werken	  in	  het	  programma	  Groene	  Delta	  2?	  
	  
	  

	  
Namens	  de	  fractie	  van	  GroenLinks,	  
	  
Esther	  de	  Ruiter	  


